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Vragen Commissie Economie 13 oktober 2023  
 

Vragen Ralph van Hertum (PvdA-GL), over Brief Stichting Bewoners Belangen Wemeldinge van 14 juli 2023 over situatie 
openbaar vervoer - 359111 

 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  
Hoe is GS voornemens op deze brief te reageren? U krijgt een afschrift van de brief na de GS vergadering van 19 september 

2023. 

Is er contact opgenomen met het gemeentebestuur van Kapelle en/of dorpsraad 
Wemeldinge? Waarom wel of niet? 

Ja. Omdat in de brief staat deze in overleg met de wethouder en 
ambtenaar van Kapelle is opgesteld is er direct na ontvangst contact 
gezocht. De gemeente heeft dit ontkend en heeft de antwoordbrief richting 
de stichting samen met de Provincie opgesteld.   

Is er nog een mogelijkheid om aan de zorgen van de dorpsraad Wemeldinge tegemoet te 
komen? Graag een toelichting. 

Ja, zie de antwoordbrief. 

 
 
 
 
 




